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MESTO Nové Mesto nad Váhom
Komisia pre rozvoj bývania

Zápisnica č. 2/2025
zo zasadnutia komisie zo dňa 13.03.2025

Prítomní: podľa prezenčnej listiny

Program:
1. Otvorenie
 
2. Prešetrené žiadosti na prerokovanie
 
3. Žiadosti na prešetrenie
 
4. Rôzne
 
5. Záver
 

K bodu č. 1:
Zasadnutie  komisie  otvorila  predsedníčka  komisie  PhDr.  Kvetoslava  Hejbalová,  privítala  členov
a oboznámila ich s programom zasadnutia. Program komisie bol jednohlasne odsúhlasený.

 

K bodu č. 2:
26/2021                                                                                                                                                 
                                                                                                                                                                  
                                                                                                                                                                 
                                                     
Žiadosť naďalej evidujeme.
 
7 8 / 2 0 2 3                                                                                                                                              
                                                                                                                                                                
Navrhuje sa žiadosť evidovať naďalej, prípadne 1 izbový na Trenčianskej ul.


51/2021                                                                                                                                                 
                                                                                   
Komisia odporúča ponechať žiadosť v evidencii.

16/2022                                                                                                                                                   
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Komisia pre rozvoj bývania žiadosť prerokovala, žiadateľka spĺňa podmienky na zaradenie
do zoznamu žiadateľov o 1-izbový byt. 


49/2024
                          

 

Komisia pre rozvoj bývania žiadosť prerokovala, vyžiadať príjem, či neprevyšuje požadovanú
výšku príjmu.

36/2022                                                                                                                                               
                                                                                                                                                                  

                                                                                                                                                           
                                  

 

Komisia pre rozvoj bývania žiadosť prerokovala, žiadateľ spĺňa podmienky na zaradenie do
zoznamu žiadateľov o 2-izbový byt na Odborárskej ul. 
Po  splatení  dlhov  môže  žiadať,  v  minulosti  býval  v  nájomnom  byte  a  nechal  dlhy
                          
1 / 2 0 2 4                                                                                                                                             
                   

14/2023               - žiadosť zostáva na prešetrenie              a posúva sa do nasledujúcej komisie.
12/2023                - žiadosť zostáva na prešetrenie             a posúva sa do nasledujúcej komisie.
29/2022                - žiadosť zostáva na prešetrenie              a posúva sa do nasledujúcej komisie.



 

K bodu č. 3:
72/2023                  - p. Mináriková, JUDr. Udvorková
45/2023             - Ing. Zmatková
64/2023             - p. Mináriková, JUDr. Udvorková
3/2024                    - p. Mináriková, JUDr. Udvorková
37/2022                 - PhDr. Maráková
93/2023               - Mgr. Sedlák
86/2023              - Ing. Zmatková
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83/2023                  - PhDr. Maráková
104/2023                - Mgr. Sedlák
20/2025               - PhDr. Hejbalová

 

K bodu č. 4:
Na zasadnutí bol prítomný aj pán primátor a následne oboznámil členov bytovej komisie so štúdiou
nových bytov "Vnútroblok kasárne", kde sa plánuje výstavba 108 bytov - 1, 2 a 3 izbových.

V ďalšej diskusii sa prejednávali aj podmienky ohľadom prideľovania bytov.

Uskutočnila sa kontrola v nájomných bytoch ohľadom chovania psov a šetrením sa zistilo, že veľa
nájomníkov  nemá  prihlásených  psov.  Následne  na  základe  zistených  skutočností,  dochádza
k náprave ohľadom prihlasovania psov majiteľmi.

 

K bodu č. 5:
Po diskusii predsedníčka komisie poďakovala prítomným za účasť a ukončila zasadnutie.

 

PhDr. Kvetoslava Hejbalová
predseda komisie

Mgr. Katarína Radzová
tajomníčka komisie

 

Priloha:


